
SPRAWOZDANIE 

z działalności Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miejskiej w Sławnie 

za rok 2022 

 

 

 Komisja odbyła 19 posiedzeń, w tym 11 wspólnych z innymi komisjami 

stałymi Rady Miejskiej w Sławnie. Na posiedzeniach opiniowano  

m. in. przedłożone projekty uchwał, które w szczególności dotyczyły zmiany 

budżetu Miasta Sławno oraz zmian wieloletniej prognozy finansowej Miasta 

Sławno, a także budżetu miasta na kolejny rok. Szczegółowych wyjaśnień w tym 

zakresie udzielał Skarbnik Miasta Sławno. 

 W okresie sprawozdawczym wydano 102 pozytywne opinie projektów 

zarządzeń Burmistrza Miasta Sławno, dotyczących: zbycia nieruchomości 

gruntowych lub zbycia nieruchomości gruntowych w trybie bezprzetargowym,  

oddania działek w dzierżawę lub oddania działek w dzierżawę w drodze 

bezprzetargowej na rzecz dotychczasowych dzierżawców na cele garażowe, 

magazynowo-składowe, rolne, ogrodniczo-warzywne lub z przeznaczeniem na 

działalność usługową, sprzedaży działek w trybie przetargu nieograniczonego lub 

ograniczonego, sprzedaż w trybie bezprzetargowym, jednorazowej odpłatnej 

służebności przesyłu na nieruchomości, ustanowienia służebności gruntowej 

przechodu i przejazdu oraz użyczenia. Dodatkowych wyjaśnień w tym zakresie  i 

odpowiedzi na zadawane pytania radnych udzielali pracownicy  Wydziału 

Gospodarki Przestrzennej i Obrotu Nieruchomościami.  

 Ponadto na posiedzeniach komisji przeanalizowano: 

-  koszty poniesione w związku z pandemią COVID-19 (01.04.2022r.), 

- zasadność funkcjonowania uchwały, dotyczącej bonifikaty od opłat rocznych  

z tytułu użytkowania wieczystego działek gruntu użytkowanych przez ABWood 

Sp. z o.o. w Sławnie (01.04.2022r. oraz 27.09.2022r.), 

- stan mieszkań komunalnych, będących w zasobie miasta (26.10.2022r.). 

 Zrealizowano wszystkie zadania, ujęte w planie pracy komisji na 2022r. 

 
 

 

 

 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki i Budżetu 
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